

إجراءات جديدة لخدمة نقل الكفالة
New process for Released Signed In for visa



Sunday 12 March 2017

Dear Valued Customer,

العملاء الكرام ،،،

In our continuous efforts to enhance our services to facilitate your business, we are pleased to inform you that the process of the **Released Signed In for visa** has been reviewed & simplified.

في إطار جهودنا المستمرة لتحسين الخدمات المقدمة لعملائنا، يسرنا إعلامكم بأننا قمنا مؤخراً بمراجعة وتبسيط إجراءات خدمة نقل الكفالة لتكون على النحو الآتي:

Under the new process:

- Original Passport & [manual transfer form \(684KB PDF Download\)](#) signed by the releasing sponsor has to be submitted to Jafza instead of the previously used e-form.
- Jafza will forward the request to the General Directorate of Residency and Foreigners Affairs (GDRFA) for the initial approval.
- Once approved by GDRFA, employee will apply for the medical fitness test & Emirates ID Biometric registration.
- Jafza will then prepare the e-form and the usual process will follow from this stage.

- توقيع نموذج نقل الكفالة ([متوفر على موقع جافزا تحت قسم النماذج الإدارية](#)) من الكفيل السابق وتقديمه لجافزا بالإضافة إلى الجواز الأصلي.

- سوف تقوم جافزا بإرسال المعامله للإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب للحصول على الموافقة المبدئية .

- بعد الحصول على الموافقة المبدئية يتوجب على الشركة تقديم الطلب للحصول على الموعد لإجراء فحص اللياقة الطبية وإستكمال إجراءات الهوية.

- يتم طباعة الطلب الإلكتروني من قبل جافزا وإستكمال الاجراءات الاعتيادية.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392).

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي